
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 23/2015 

Aika: 11.9.2015, 13.00 

Paikka: A142 (13:49 asti), B122 (14:02 alkaen), T-Talo 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Lauri Lavanti 

Paikalla: Mira Lindroos, Jooel Friman, Johannes Vainio, Meri Terho, Emmi Peltonen, Tuulia Telin 

(poistui kokoustauolla, palasi 14:05), Reetta Arokoski (saapui 13:12), Antti Nupponen (saapui 13:27), Otso 

Hannula (saapui 14:03, poistui 14:09) 

 

1. Kokouksen avaus 

  Avattiin kokous ajassa 13.03. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi Emmi Peltonen ja Mira Lindroos. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

 Lisättiin kohdat 15.2. Yritysilta ja 15.3. Marathon. 

 

5. Ilmoitusasiat 

 Nixun sopimus tuli postissa. Tuulia toi keksejä. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Peruste Summa Saaja Päätös 

Phuksikortit 112,85 Redfina Oy Hyväksyttiin 

Kesäpäivien, varaslähdön ja 

phuksit vs. phabut ottelun ruoat 

356,06 Mira Lindroos Hyväksyttiin 

AK:n majasäätiön vuosijuhlat ja 

lahja 

35,49 Johannes Vainio Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

 Meri: Kuuluu tosi hyvää, saanut ruokaa ja levännyt. 

 Emmi: Hyvää, eka kouluviikko kohta takana. 

 Tuulia: Huikeat sitsit. AYYH:n aamukoulu, aiheina mms. OC. 

 Lauri: Työmoodissa. 

 Aleksi: Kouluorientoituminen kesken. Kivat sitsit. 

 Johannes: Kukkaviikonloppu painaa päälle. 

 Mira: Väsyttää. Kävi aamulla avaamassa OLOhuoneen, jotta astiat saatiin haettua. 

 Jooel: Herännyt koulun käyntiin. Käynyt yrityksissä. 



 Reetta saapui ajassa 13:12. 

 Reetta: Bussi jätti tulematta ja toinen tuli myöhässä. Palannut lomalta. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

8.1. Uudet jäsenet 

  Hyväksytään sitä mukaa kun tulee. 

 

8.2. Vaalit 

Opinto- ja viestintä-sektorin pilkkomisesta puhetta. Yrityssuhdetiimistä myös puhetta. 

Aleksi laittaa doodlen tarkemmasta keskustelusta. Vaalikokous pidetään alustavasti 

28.10. keskiviikkona. Palataan kohtaan kun Antti saapuu paikalle.  

 

Palattiin kohtaan kello 13:45. Vaalikokous pidetään 27.10. 

 

8.3. Pöytäkirjojen tarkastukset 

  Muutamat puuttuvat vielä, Helinä huolehtii. 

 

8.4. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

  Liikuntavastaavat järjestävät Olympialaiset maanantaina. 

 

8.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

  Ei muuta, siirrytään kohtaan 10. 

 

9. Phuksiasiat 

9.1. Orientaatioviikko 

 

 

9.2. Phuksit tiedotuslistoille 

 

 

9.3. Athene-Prodeko-KY sitsit keväälle 

Edistetään. 

 

9.4. Haalarit 

Haalarit myöhässä. Haalarisitsit pitäisi siirtää myöhemmäksi. Odotetaan lisätietoa. 

 

9.5. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, ISOt) 

  ISOilla menee hyvin. ISOvastaava oli sitsaamassa. 

 

9.6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

  Phuksien kulkukortit ovat valmiita. Eilen oli hyvä sitsit. 

 

10. KV-asiat 

10.1. KV-tutorointi 

Ulkkarit pettyneitä kun eivät pääse kaikkiin tapahtumiin. Antti saapui ajassa 13:27. 

Puhetta asiasta, ja yhteinen mielipide siitä, että tapahtumien pitää jatkossa skaalautua. 

10.2. KV-saunailta 



Oli ja meni hyvin. 

 

10.3. Toimareiden kuulumiset (KV-ISOt) 

Elossa. 

 

10.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

AYY:ssä mahdollisia rakenteellisia muutoksia. Siirytään kohtaan 9. 

 

11. Tapahtumat 

11.1. Laulusauna 9.9. 

Paikalla kymmenkunta phuksia, muutama phabu ja muutama ulkkari. Muistutetaan 

lukkareitakin ulkkareiden läsnäolosta. 

 

11.2. Phuksisitsit 10.9. 

Olivat eilen. Kaikki meni hyvin. 

 

11.3. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

  Kuuluu hyvää. 

 

11.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Höpöhöpösitsien ja haalarisitsien ajankohdat pitää päättää.  

 

Siirrytään kokoustauolle klo 13:59. Kokoustauon aikana vaihdettiin huone A142:sta 

B122:een. Kokoustauolla Tuulia poistui. Kokoustauolta palattiin 14:03. Otso Hannula 

saapui samalla kokoukseen. Tuulia palasi 14:05.  

 

Haalarisitsien ajankohdalle laitetaan alumni-sitsit. Haalarisitsit siirretään 

Höpöhöpösitsien paikalle.  

 

Otso Hannula poistui 14:09.  

 

Jooel laittaa viestiä AlumniNETtiin. SCI-FI-sitseistä kokoustetaan ensi viikolla. 

Höpöhöpösitsit pidetään 28.10. 

 

12. Ulkosuhteet 

12.1. Infoähky kutsuvieraat 

Meri kasannut listan. Kutsutaan Piste vuosijuhlille. Kutsutaan tutut professorit ja muu 

henkilökunta. 

 

12.2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

  Ei erikoisempaa, OTMK:n rahankäyttöä pitää miettiä. 

 

12.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

  - 

13. Opintoasiat 

13.1. Abimarkkinointi 

Puhuttiin alumni-sitseistä, joista Pietari ottaa vetovastuun. 



 

13.2. Pizzaa&Pähkinää 

Tässä kuussa vieraiksi tulee Otso Hannula ja McKinsey & Company. 

 

13.3. Informaatioverkostot.fi 

Työlistalla. 

 

13.4. Phabu-alumni -lounaat 

Ollut toivetta phabujen suunnalta, ja alumnihallitusta kiinnostaisi järjestää. 

Alumnivastaavat ottavat vastuun järjestämisestä. 

 

13.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ensi viikolla on metodiikka-workshop infolaisille.  

 

Social Media-kurssin kanssa ongelmia. 

 

14. Tiedotusasiat 

14.1. Some-vastuut 

Eilen laitettiin phuksisitseistä. Maanantaina olympialaisista. 

 

14.2. Kukkaviikonloppu 

Kukkaviikonloppu tulee parin tunnin päästä. 

 

14.3. Athene.fi kaksikieliseksi 

Johannes jatkaa selvittelyä. 

 

14.4. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

Kukan toimittajia on paljon. Emmi lähtee taittamaan Kukkaviikonloppuun. ATK-

partiosta ei ole kuultu mitään. 

 

14.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

  Ei muuta. 

 

15. Yrityssuhteet 

15.1. Kuulumiset 

Killalle löytynyt juuri uusi yhteistyökumppani. Solinor Oy lähtee sponsoroimaan 

vuosijuhlia. 

 

15.2. Yritysilta 

Tulee nollabudjetilla. 7.10. Glo Hotel Artissa. Paikalle tulee BearingPoint, Tieto, Accenture 

ja Bain & Company. 20-25 kiltalaista paikalle. 

 

15.3. Marathon 

Reitti on olemassa. Summa on tiedossa. Laitossopimusta selvitetään. 

 

15.4. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

  Toimareiden kanssa tavattu. 



 

15.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

  Workshoppi yrityssuhteiden tulevaisuudesta tulossa. 

 

16. Muu toiminta 

16.1. Vuosijuhlaedustukset 

Prodekon ilmo auki. Selvitetään ketkä menevät Prosessiteekkarien vuosijuhliin. 

 

16.2. GoPro 

Aleksi kuvasi videota phuksisitseiltä. 

 

16.3. Teltan korjaus 

- 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

- 

 

18. Seuraava kokous 

18.1. Seuraava kokous 

Aleksi laittaa kyselyn. 

 

18.2. Syksyn vakiokokousaika 

- 

 

18.3. Pullavuoro 

Seuraava pullavuoro on Jooelilla. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 14.50. 

 

 


